
 
 
 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den 15.08.2018 
 
 
Tilstede: Villy, Niels, Karsten, Ole og Sussi. 

 
 
1. Velkomst. 

Villy bød som sædvanligt velkommen og mødet gik i gang. 
 
2. Orientering/siden sidst. 

Vi har nu fået fibernet i sommerhusområdet. Rabatterne er ikke efterladt særlig 
pæne, Villy kontakter Søren Knudsen (entrepenøren) herom. 
Der var i foråret aftalt at vejene skulle udbedres,men pga. det gode vejr har det 
ikke været så påkrævet. Nu bliver det gjort ifm. arbejdsdagen. 
Ny tiltag i sommerhusområdet, der er hygge og samvær på fællesarealet, hver 
den 1. fredag i måneden. Har dog kun været afholdt tre gange, dette pga. 
afbrændingsforbud ifm. tørken. 
Vi diskuterede omkring oplagring på diverse sommerhusgrunde, synes ikke det 
pynter på området. 

 
 
3. Regnskab ved Ole. 

Ole orienterede om regnskabet. Vi har fået kontingent ind, alle har betalt. 
Vi har ca. 10.000 kr. i overskud på kontoen ift. Budgettet. 

 
4. Orientering omkring jordhandel, hvad skal ske fremadrettet? 

Vi aftalte at Villy tager en snak med Per Hannerup, for at finde ud af hvor vi er 
ift. Jordhandlen. 

 
 
5. Arbejdsdag, planlægning m.m 

Indbydelserne udsendes i denne uge. (uge 34) 
Vi forventer godt vejr og regner med at vi kan være ved bålstedet. 
Vi mødes kl. 10 til fælles kaffe. 



Sussi sørger for alt til morgenmaden og drikkevarer. 
Villy/Dorte sørger for kød m.m. til frokost. Har besluttet at bestille hos 
Brugsen i Nr. Snede. 

 
 
 

Arbejdsopgaver til dagen: 
Flytning af postkasser til modsat side af Rørbæksøvej. 
Vejvedligehold 
Klipning af hegn langs stierne. 
Klipning af hegn langs indkørslen. 
Rabatter ved Rørbækvej slåes med græstrimmer. 
Madhold. 

 
 
 
 
6. Dato for næste generalforsamling? 

Næste generalforsamling er fastsat til den 27. april, datoen blev allerede fastsat 
på generalforsamlingen i april 

 
7. Dato for næste bestyrelsesmøde? 

Næste bestyrelsesmøde er fastsat til den 6. marts hos Karsten Boldt. 
 
8. Evt. 

Intet under evt. 


